

SCHOLARSHIPS

Benefiting Teamster Families



JAMES R. HOFFA MEMORIAL SCHOLARSHIP FUND

2023 Academic and Vocational/Training Program Scholarships
For the sons, daughters and financial dependents of Teamster members

Academic scholarship awards from \$1,000 to \$10,000 for high school seniors planning to attend a four-year college or university. Vocational/training program awards from \$500 to \$2,000 for use at community colleges or trade schools.

Application process opens **November 30, 2022** for academic or vocational/training program scholarships for the sons, daughters and financial dependents of Teamsters members — including BLET, BMWED and GCC members.

Deadline: March 1, 2023

For more information, visit www.jrhmsf.org

James R. Hoffa Memorial Scholarship Fund • 4200 Wisconsin Ave., NW, Suite #106-289 • Washington, DC 20016



BOURSES D'ÉTUDES

En soutien aux familles des Teamsters



FONDS DE BOURSES D'ÉTUDES À LA MÉMOIRE DE JAMES R. HOFFA

Bourses d'études 2023 pour formation supérieure ou professionnelle/
technique pour les enfants et personnes à charge des membres Teamsters

La bourse d'études pour la formation supérieure, d'un montant de 1 000 \$ à 10 000 \$, est offerte aux finissants d'une école secondaire qui prévoient suivre un programme de trois ou quatre ans dans un collège ou une université. La bourse pour la formation professionnelle/technique, d'un montant de 500 \$ à 2 000 \$, est destinée à ceux qui fréquentent un collège communautaire ou cégep, ou une école de métiers.

Les demandes de bourses d'études pour formation supérieure ou professionnelle réservées aux enfants et personnes à charge des membres Teamsters (y compris de membres de la GCC, de la BLET ou de la BMWED) peuvent être soumises dès le **30 novembre 2022**.

Date limite : 1^{er} mars 2023

Pour en savoir plus, visitez le www.jrhmsf.org

James R. Hoffa Memorial Scholarship Fund • 4200 Wisconsin Ave., NW, Suite #106-289 • Washington, DC 20016



RESOURCES

To apply for either the Academic or Vocational/Training Program JRHMSF scholarship, see our website www.jrhmsf.org*

The James R. Hoffa Memorial Scholarship Fund is an independent 501 (c) 3 organization (#52-2206826).

Eligibility: For the sons, daughters and financial dependents of Teamster members* (including the BMWED, BLET and GCC).

* The children or financial dependents of full-time local union officers or full-time staff of local unions are ineligible.



JAMES R. HOFFA MEMORIAL SCHOLARSHIP FUND



JAMES R. HOFFA MEMORIAL SCHOLARSHIP FUND

4200 Wisconsin Ave., NW
Suite #106-289
Washington, DC 20016
www.jrhmsf.org



Scholarships benefiting the children of Teamster members

History of the James R. Hoffa Memorial Scholarship Fund

In 1999, General President James P. Hoffa and Tom Keegel, then General Secretary-Treasurer, created the James R. Hoffa Memorial Scholarship Fund to support the education of the children of Teamster members. Over the years, the Fund has grown and has awarded scholarships to thousands of Teamster children.



The Fund [501 (c) (3) #52-2206826] awards academic scholarships in the amounts of \$10,000 or \$1,000 and Vocational/Training Program scholarships ranging from \$500 to \$2,000 to the sons, daughters and financial dependents of Teamster members — including members of the BLET, BMWED and GCC.

A sampling of the colleges/universities that the Academic awardees have attended are: Auburn University, University of California, Boston University, University of Florida, McMaster University, Massachusetts Institute of Technology.

The Fund began awarding Vocational/Training Program scholarships in 2017. Each of the scholarship recipients are required to enroll in a vocational/training program that is in an industry that is Teamster-represented. Some of the recent recipients are studying in programs for: nursing, bioengineering, aviation, film arts, welding.

The application process opens up at the end of November with a submission deadline in early March. Please check the Fund's website for the most up to date information: www.jrhmsf.org

Past scholarship winners offer their perspective and encouragement:



DR. JENNIFER CHERONE

\$10k winner in 2007 – molecular biologist

"It's not just a textbook, its more than that. The scholarship was a vote of confidence in my abilities to succeed."



TIM THORNTON

\$10k winner in 2003 – contracting officer

"It was truly a blessing to be awarded this scholarship."



DR. ERIC JOHNSON

\$10k winner in 2002 – high school administrator

"I was the first person in my family to go to college."



KIM VAN TRUONG

\$10k winner in 2003 – architectural designer

"My parents worked tirelessly to provide for me and my sisters and to save money for college. I used the scholarship to pay for two years of tuition which alleviated a huge financial burden on my parents."



THOMAS DAVIS

\$10k winner in 2001 – labor attorney

"The scholarship opened up many doors and opportunities for me."

RESSOURCES

Pour soumettre une demande de bourse d'études pour formation supérieure ou pour formation professionnelle ou technique, consultez notre site Web à [www.jrhmsf.org*](http://www.jrhmsf.org)

Le Fonds de bourses d'études à la mémoire de James R. Hoffa est un organisme indépendant [501 (c) (3) (#52-2206826)].

Admissibilité : enfants ou personnes financièrement à la charge de membres des Teamsters* y compris de membres de la GCC, de la BLET ou de la BMWED.

* Les enfants ou les personnes financièrement à la charge de dirigeants à temps plein ou d'employés à temps plein des Sections locales ne sont pas admissibles.



JAMES R. HOFFA MEMORIAL SCHOLARSHIP FUND

4200 Wisconsin Ave., NW
Suite #106-289
Washington, DC 20016
www.jrhmsf.org



FONDS DE BOURSES D'ÉTUDES À LA MÉMOIRE DE JAMES R. HOFFA



Bourses d'études en soutien aux enfants des membres des Teamsters

Histoire du Fonds de bourses d'études à la mémoire de James R. Hoffa

En 1999, le président général James P. Hoffa et le secrétaire-trésorier Tom Keegel ont créé le Fonds de bourses d'études à la mémoire de James R. Hoffa (FBMJRH) pour soutenir l'éducation des enfants des membres des Teamsters. Au fil des ans, le Fonds a grossi et a octroyé des bourses d'études à des milliers d'enfants de Teamsters.



Le Fonds [501(c)(3) (#52-2206826)] octroie des bourses d'études pour formation supérieure de 10 000 \$ et de 1 000 \$, ainsi que des bourses d'études pour formation professionnelle ou technique allant de 500 \$ à 2 000 \$, aux enfants et aux personnes financièrement à la charge de membres des Teamsters, y compris de membres de la GCC, de la BLET ou de la BMWED.

Les collèges et universités fréquentés par les titulaires de bourses pour formation supérieure comprennent : Auburn University, University of California, Boston University, University of Florida, Université McMaster (Hamilton), Massachusetts Institute of Technology et bien d'autres.

Le Fonds a commencé à octroyer des bourses d'études pour formation professionnelle ou technique en 2017. Chacun des titulaires d'une telle bourse est tenu de s'inscrire à un programme de formation professionnelle ou technique qui lui permet de travailler dans un secteur d'activité représenté par les Teamsters. Certains des récents titulaires étudient dans des programmes tels que : soins infirmiers, bio-ingénierie, aviation, cinéma et soudage.

Le processus de soumission des candidatures est lancé à la fin de novembre, et la date limite de dépôt des candidatures est le début de mars. Pour obtenir les renseignements les plus à jour, veuillez consulter le site Web du Fonds, à www.jrhmsf.org.

Des gagnants d'une bourse expriment leur point de vue et leur gratitude:



D^{RE} JENNIFER CHERONE

Gagnante de 10 000 \$ en 2007 – biologiste moléculaire

«Ce n'est pas seulement des sous pour des manuels scolaires. La bourse d'études a été un vote de confiance en mes aptitudes à réussir.»



TIM THORNTON

Gagnant de 10 000 \$ en 2003 – agent de négociation

«C'était vraiment une bénédiction d'obtenir cette bourse d'études.»



D^R ERIC JOHNSON

Gagnant de 10 000 \$ en 2002 – administrateur d'école secondaire

«J'ai été le premier membre de ma famille à fréquenter l'université.»



KIM VAN TRUONG

Gagnante de 10 000 \$ en 2003 – conceptrice architecturale

«Mes parents ont travaillé sans relâche pour subvenir à nos besoins, mes sœurs et moi, et pour épargner de l'argent pour nos études. La bourse d'études a payé deux années de droits de scolarité, ce qui a grandement allégé le fardeau financier de mes parents.»



THOMAS DAVIS

Gagnant de 10 000 \$ en 2001 – avocat en droit du Travail

«La bourse d'études m'a ouvert de nombreuses portes et offert une foule de possibilités.»